
БНР - Представят българското издание на книгата "Ханс-Дитрих Геншер - Биографията"  

В София представят българското издание на книгата за бившия германския външен
министър и вицеканцлер "Ханс-Дитрих Геншер - Биографията" на Ханс-Дитер Хойман.
Геншер остава 18 години начело на германската дипломация и политика, като работи
активно за политическите промени в Източна Европа от 1989 г. Геншер идва в България
два пъти след падането на режима на Тодор Живков.    Ханс-Дитрих Геншер завинаги
остава в историята не само на германската но и на европейската дипломация като
човек, които активно работи за създаването на условия, които да доведат до
политическите промени от края на 80-те години и падането на Берлинската стена.
Политикът носи надежда на всички източноевропейски народи включително и за тези
от тях, които живеят на Балканите.
 
 
Според журналиста-международник Симеон Василев бившият германски външен
министър и вицеканцлер носи "вятъра на промяната" за народите от Източна Европа и
остава в съветската сфера на влияние близо половин век. Запитан дали всъщност
Ханс-Дитрих Геншер не е архитектът на източната политика на Федералната
република, довела до политическите промени в Източния блок през 1989-а година,
Василев отговори:
 
Тази книга показва това нещо. За мен Геншер е един от големите архитекти на
европейското обединение, защото, както самият той казва – историята не повтаря
своите предложения. Безспорно предложението на историята той е схванал още през
60-те години, защото има Щутгартска реч, в която той много визионерски вижда
развитието и обединението на Европа. Той много държи и винаги е подчертавал ролята
на Конференцията за сигурност и сътрудничество в Европа и на Хелзинските
споразумения.
 
 
Ето какво казва самият Ханс-Дитрих Геншер два месеца след падането на
комунистическия режим у нас, по време на еднодневното му посещението в Бургас на
19-и януари 1990-а година, където той се среща с лидерите на току-що създадената
антикомунистическа опозиция в България:
 
 
Ние преживяваме процеса на демократично самоопределяне и осъзнаване на народите.
Това не е важно нещо само за онези народи, където стават тези процеси, но и за цяла
Европа. Затова всички страни трябва да бъдат еднакво заинтересовани, че това
драматично развитие на процесите в тази част на Европа трябва да стане в едни
стабилни вътрешни и външни условия, тъй като това ще доведе до вътрешно
взаимодействие.
 
Това означава за външната политика, че западните държави трябва да гледат и да не
извличат едностранна полза от това развитие. Напротив, те трябва да гледат и да
насърчават успеха на процесите на демократизация чрез предоставянето на
икономическа помощ, разоръжаване и политически диалог. Това са думите на
германския външен министър Ханс-Дитрих Геншер, запазени в Златния фонд на БНР.
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Всъщност най-дълго задържалият се на поста външен министър на Федерална
република Германия Ханс-Дитрих Геншер е имал позитивно отношение към страната ни.
Журналистът и издател на биографията на Геншер -
 
 
Симеон Василев е категоричен, че за бившия германския първи дипломат България е
била важна и интересна:
 
 
Аз действително съм имал възможност да разговарям с него. Даже в далечната 1999-а
година, заедно с него снимахме филма "Стената". Това, което аз мога да кажа, е, че
отношението му към България винаги е било много, много приятелско. Той доста се
бореше за нашето европейско членство. Спомням си как определи като "тежка грешка",
когато преговорите за членство в ЕС не започнаха едновременно с всички асоциирани
страни-членки тогава. Отношението му винаги е било много добро към България.
Колкото до разговорите му при режима на Живков, е хубаво да се прочетат неговите
спомени. Там са отделени цели 4 страници от 1000 за това и той определя Живков като
човек с много голяма доза селска хитрост. Той повече се концентрираше върху
европейското развитие на България.
 
 
Целия репортаж чуйте в звуковия файл.
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европейската дипломация като човек, които активно работи за създаването на условия,
които да доведат до политическите промени от края на 80-те години и падането на
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предложения. Безспорно предложението на историята той е схванал още през 60-те
години, защото има Щутгартска реч, в която той много визионерски вижда развитието и
обединението на Европа. Той много държи и винаги е подчертавал ролята на
Конференцията за сигурност и сътрудничество в Европа и на Хелзинските споразумения.

  

Ето какво казва самият Ханс-Дитрих Геншер два месеца след падането на
комунистическия режим у нас, по време на еднодневното му посещението в Бургас на
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драматично развитие на процесите в тази част на Европа трябва да стане в едни
стабилни вътрешни и външни условия, тъй като това ще доведе до вътрешно
взаимодействие.

  

Това означава за външната политика, че западните държави трябва да гледат и да не
извличат едностранна полза от това развитие. Напротив, те трябва да гледат и да
насърчават успеха на процесите на демократизация чрез предоставянето на
икономическа помощ, разоръжаване и политически диалог. Това са думите на
германския външен министър Ханс-Дитрих Геншер, запазени в Златния фонд на БНР.

  

Всъщност най-дълго задържалият се на поста външен министър на Федерална
република Германия Ханс-Дитрих Геншер е имал позитивно отношение към страната ни.
Журналистът и издател на биографията на Геншер - Симеон Василев е категоричен, че
за бившия германския първи дипломат България е била важна и интересна:

  

Аз действително съм имал възможност да разговарям с него. Даже в далечната 1999-а
година, заедно с него снимахме филма "Стената". Това, което аз мога да кажа, е, че
отношението му към България винаги е било много, много приятелско. Той доста се
бореше за нашето европейско членство. Спомням си как определи като "тежка грешка",
когато преговорите за членство в ЕС не започнаха едновременно с всички асоциирани
страни-членки тогава. Отношението му винаги е било много добро към България. Колкото
до разговорите му при режима на Живков, е хубаво да се прочетат неговите спомени.
Там са отделени цели 4 страници от 1000 за това и той определя Живков като човек с
много голяма доза селска хитрост. Той повече се концентрираше върху европейското
развитие на България. 
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